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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: dome@smiltenesnovads.lv 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 
PROTOKOLS 

 

2023. gada 14. februāris Nr. 2023-SMJ-2  

 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 
Plkst. 14:00 

Sēde atklāta 14:20 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja vietniece Gita Mūrniece 
Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Piedalās deputāti attālināti: 

Ervins Labanovskis, Andris Abrāmovs, Mārtiņš Vīgants, Dainis Aļeksējevs 
 

Nepiedalās deputāti: 

Ainārs Mežulis- aizņemts pamatdarbā 
 

Citi deputāti:  

Edgars Avotiņš, Inga Ērgle, Iluta Apine 
 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Sociālā dienesta 

vadītāja Inta Siliņa, Finanšu nodaļas vadītājs Jānis Adienis, Izpilddirektora vietnieks attīstības 

jautājumos Mārtiņš Ulāns (15.22-16.00), Bāriņtiesas priekšsēdētāja Solvita Bauere,  

Sociālā aprūpes centra "Trapene" vadītāja Dina Jāņekalne, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vadītājas vietnieks uzņēmējdarbības jautājumos Modris Apsītis (15.00-16.00). 
 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Par darba kārtību 
 Ziņo Gita Mūrniece  

 2. Biedrības „Latvijas Samariešu apvienība" prezentācija un iespējamo pakalpojumu 

piedāvājums Smiltenes novada pašvaldībai 
 Ziņo Inta Siliņa  

 3. Latvijas Sociālās uzņēmējdarbības asociācijas prezentācija un diskusija par sociālo 

uzņēmējdarbības iespējām un atbalsta instrumentiem 
 Ziņo Modris Apsītis  
 4. Sociālā dienesta informācija 

 Ziņo Inta Siliņa  
 5. Grozījumi saistošajos noteikumos "Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu 

slieksni Smiltenes novadā" 
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 Ziņo Inta Siliņa  

 6. Par grozījumiem Smiltenes novada Bāriņtiesas nolikumā 
 Ziņo Solvita Bauere  
 7. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (SAC Trapene) 

Ziņo Dina Jāņekalne 

 

 1. Par darba kārtību 
 Ziņo Gita Mūrniece 
 

G. Mūrniece aicina deputātus apstiprināt sagatavoto komitejas sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Dainis Aļeksējevs, Ervins Labanovskis, 

Gita Mūrniece, Mārtiņš Vīgants) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: 

Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba kārtību. 

 

 2. Biedrības „Latvijas Samariešu apvienība" prezentācija un iespējamo pakalpojumu 

piedāvājums Smiltenes novada pašvaldībai 
 Ziņo Inta Siliņa 

 

„Latvijas Samariešu apvienība" prezentē iespējamo pakalpojumu piedāvājums Smiltenes 

novada pašvaldībai. 

I. Siliņa atzīmē, ka šobrīd ir aktuāls jautājumus par specializētā transporta nepieciešamību. 

Samariešu apvienība skaidro, ka, ja pieprasījums būtu vienmērīgs, tad uzturēt šādu transportu 

būtu izdevīgāk. Citas pašvaldības praktizē pavadoņa izmantošanu no Samariešu apvienības 

puses. 

I. Siliņa atzīmē, ka plāno slēgt vispārīgās vienošanās ar dažādām vietām par transporta 

pakalpojumu, izvēloties un pieaicinot saimnieciski izdevīgāko. 

E. Avotiņš jautā par drošības pogas pakalpojumu un to, cik ātrā laika posmā tiek reaģēts uz 

izsaukumu. 

Samariešu apvienība skaidro, ka reaģēšanas laiks ir tūlītējs. Ierašanās laiks atkarīgs no tā, kāda 

ir konkrētā problēma. Mēdz piesaistīt gan kaimiņus, gan pašvaldības policiju.  

E. Labanovskis jautā par to, kā tiek izvēlēta atrašanās vieta grupu dzīvokļiem. 

Samariešu apvienība atbild, ka tiek iesniegts ministrijas pasūtīts izvērtējums un tas atkarīgs arī 

no pašvaldību sadarbības.  

A. Lapiņš jautā par atskurbtuvēm.  

Samariešu apvienība skaidro, ka šobrīd lielākā problēma ir tā, ka aizgādājot personu uz 

atskurbtuvi citā pagastā kur tā ir pieejama, nav nodrošināta nokļūšana atpakaļ dzīvesvietā. 

E. Labanovskis jautā, kā tiek vērtēta līdzšinējā sadarbība ar Smiltenes novadu.  

Samariešu apvienība sadarbību vērtē labi, tiek saņemts visa veida atbalsts Norāda, ka sociālo 

pakalpojumu piedāvājums būs vienmērīgāks, ja tiks piešķirts valsts finansējums.  

E. Avotiņš jautā, vai ir vērtēts, ka Samariešu apvienība ar savu pakalpojumu varētu aptvert 

lielāku Latvijas teritoriju. 

Samariešu apvienība norāda, ka tas ir vērtēts. Pagaidām sadarbojas ar visām atsaucīgajām 

pašvaldībām.  

E. Avotiņš jautā par aprūpētājiem. 

Samariešu apvienība skaidro, ka vairāk kā diviem simtiem aprūpētāju tas ir pamatdarbs, un 

nepilniem diviem simtiem kā papilddarbs. 

G. Mūrniece izsaka lielu pateicību Samariešu apvienībai. 
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 3. Latvijas Sociālās uzņēmējdarbības asociācijas prezentācija un diskusija par sociālo 

uzņēmējdarbības iespējām un atbalsta instrumentiem 
 Ziņo Modris Apsītis 
 

Latvijas Sociālās uzņēmējdarbības asociācija ziņo par sociālo uzņēmējdarbības iespējām un 

atbalsta instrumentiem.  

D. Aļeksējevs jautā par novadiem no kuriem varētu smelties pieredzi. 

Uzņēmējdarbības asociācija norāda, ka šobrīd aktīvākās vietas ir Valmiera, Sigulda un Cēsis. 

E. Labanovskis komentē par organizācijām, kuras varētu kvalificēties sociālās uzņēmējdarbības 

statusam, bet dažādu iemeslu dēļ to nedara. Šādi semināri viņus varētu iedrošināt un pārliecināt.  

D. Aļeksējevs jautā, vai jebkurš uzņēmējs var doties pēc konsultācijas. 

Uzņēmējdarbības asociācija norāda, ka tas ir maksas pakalpojums, tāpēc tiek organizēti 

semināri. 
 

 4. Sociālā dienesta informācija 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I. Siliņa ziņo par aktualitātēm Sociālā dienestā. 

Diskusija starp I. Siliņu, G. Mūrnieci un D. Aļeksējevu par Sociālā dienesta anketas 

jautājumiem un garumu. 

E. Labanovskis ierosina veikt anketēšanu daļēji mutiski.  

I. Siliņa norāda, ka tas jau ir noticis decembrī, bet zūd konfidencialitātes faktors. 

G. Mūrniece iesaka anketēšanu sadalīt vairākos segmentos. 

D. Aļeksējevs norāda, ka, lai piesaistītu cilvēkus anketas nepieciešams saīsināt. 

 

 5. Grozījumi saistošajos noteikumos "Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu 

slieksni Smiltenes novadā" 
 Ziņo Inta Siliņa 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dainis Aļeksējevs, Ervins Labanovskis,  Gita Mūrniece, 

Mērtiņš Vīgants) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: lēmuma projektu tālāk virzīt uz publisko apspriešanu. 

 

 6. Par grozījumiem Smiltenes novada Bāriņtiesas nolikumā 
 Ziņo Solvita Bauere 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dainis Aļeksējevs, Ervins Labanovskis, Mārtiņš Vīgants, 

Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: lēmuma projektu tālāk virzīt uz Finanšu komiteju. 
 

 7. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (SAC Trapene) 
 Ziņo Dina Jāņekalne 

 

Diskusija starp D. Aļeksējevu nu D. Jāņekalni un A. Lapiņu par citiem iespējamajiem 

variantiem. 

A. Lapiņš norāda, ka ir gatavs palīdzēt sadarboties ar pagastu pārvaldniekiem.  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dainis Aļeksējevs, Ervins Labanovskis, Mārtiņš Vīgants, 

Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
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Komiteja nolemj: lēmuma projektu tālāk virzīt uz Finanšu komiteju. 

 
 

Sēde slēgta plkst. 17.00 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētāja vietniece     Gita Mūrniece 
 

Sēdi protokolēja               Valda Pētersone  

 
 

 


